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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 16/2019 
Aika: 27.8.2019 klo 17:30 
Paikka: Monttu, Puumiehenkuja 1, 02150 Espoo 
 
Paikalla: 
Veera Lehto 
Laura Tuomainen 
Henri Miettinen 
Eetu Kaskela  
Pinja Pirinen 
Nelli Nokkonen - Poistui kohdassa 18.2. 
Eero Leinonen 
Eeti Ahola 
Lotta Kuisma 
 
Poissa: 
Tuomas Hukkanen 
Ville Alasalmi 
Katariina Kasvinen 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.37. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
 

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 
5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja.  
 

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
Esitys: Valitaan Eero Leinonen ja Lotta Kuisma pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 

Esitys: Valitaan Lotta Kuisma kirjoittamaan tiivistelmä viikkotiedotteeseen. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
8. ILMOITUSASIAT 

Eetu: Meijän 2019 fuksit on kivoi! 
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9. KUULUMISKIERROS 

Lotta: Ihan hyvää, huomenna todarin tentti. 
Pinja: Kuuluu hyvää, alko just loma ja huomenna reissuun! 
Laura: Hyvää kuuluu, palasin töihin eilen. 
Hege: Meitsi on ihan fine ja huomenna Osloon työmatkalle. 
Veera: Mulle kuuluu hyvää, vähän rikki kaikesta ja kauhunsekaset tunteet syksystä. 
Eetu: Huomaa että syksy tulee, koska tosi paljon hommaa mut tuli buusti varaslähdöstä,             
koska fuksit on ihania <3 
Nelli: Tänään oli kandisemma ja hyvää kuuluu. Torstaina Ateenaan! 
Eero: Muuten ihan hyvää, paitsi jouduin palaamaan töihin tällä viikolla. 
Eeti: Iha hyvää, väsyttää aika paljon. 

 
10. RAHA-ASIAT 

10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet 
Ei hyväksyttäviä korvaustositteita.  

10.2. Hyväksyttävät ostot killan kortilla 
Esitys: Hyväksytään seuraavat killan kortilla tehdyt hankinnat: 
Clas Ohlson Valkotaulu kiltikselle 12,33 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

10.3. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat killan laskut maksettaviksi: 
AYY Gorsun tilavuokra orientaation maanantaina 130,00 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys.  

10.4. Uudet jäsenet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat henkilöt killan jäseniksi: 
Nea Hurme 
Hanna Erlund 
Sami Tegelberg 
Joel Leppänen 
Pinja Salo 
Vilma Puusaari 
Anna-Mari Jalo 
Päätös: Hyväksyttiin esitys.  

 
11. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET 

Esitys: Päätetään edustajat Prodekon vuosijuhlille (Diskonttaus 11.10.) ja NuDe:n vuosijuhlille          
(Rotaatiovalu 26.10): 
Ville ja Lotta Diskonttaukseen, 
Hege ja Eeti Rotaatiovaluun. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys.  

 
12. ORIENTAATIOVIIKON AIKATAULU 

Esitys: Eetu Kaskela ja Ville Alasalmi esittelevät orientaatioviikon aikataulun. 
https://drive.google.com/open?id=1dljNz8RWngpJul9NCE6yj8_Y4pgbfXf- 

https://drive.google.com/open?id=1dljNz8RWngpJul9NCE6yj8_Y4pgbfXf-
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https://docs.google.com/spreadsheets/d/1MdlzOC4iVEIJy-d5gktMscyRscRxohkccbYfvvEnRI0
/edit#gid=0 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
13. AALTO AFTER PARTY 

Esitys: Annetaan jollekin hallituksen jäsenelle valtuudet ostaa 27 lippua after partyille.           
Päätetään myös, mikä olisi paras tapa myydä liput jäsenille. 
Päätös: Veera ostaa liput. Myydään liput jäsenille tiistaina niin, että osto tapahtuu jotenkin             
menetelmällä “nopeimmat ensin”. Pyritään siihen, että liput voi maksaa mobilepaylla. 
 

14. KILTAHUONEEN UUDISTAMINEN 
Esitys: Päätetään hankitaanko esityksen mukainen sohva kiltahuoneelle ja, jos sohvaa ei           
saakaan hankittua, päätetään millainen vaihtoehtoinen sohva ostetaan. Keskustellaan myös         
siitä, kuka hoitaa tiskikoneen saamisen kiltahuoneelle (kuka on avaamassa ovet jne). 
Tiskikone: Tiskikone tilataan mahdollisimman nopeasti. 
Sohva: Ostetaan Sotkalta alla olevasta linkistä löytyvä sohva, vaikka tilauksessa kestäisi 
useampi viikko.  
https://www.sotka.fi/tuotteet/tuote/1567/34036/game-sohva-tummanharmaa 
Päätös: Annetaan Hegelle ja Veeralle valtuudet ostaa esityksessä oleva sohva.  
 

15. JAOSTOKIERROS 
15.1. Opintojaosto 
15.2. Fuksijaosto 
15.3. Muut jaostot 

15.3.1. Viestintäjaosto 
15.3.1.1. Kuvausvastaavat 

Esitys: Lotta esittää ajatuksia: Asia ilmeni nyt varaslähdössä ku oltiin          
päästy paikalle ja kellään ei ollut kameraa. Eli miten kyseisiä          
toimareita saada tapahtumiin paikalle. Tapahtuman järjestäjä, eli       
myös minä, vois aina hommata ainakin yhden kuvausvastaavan        
tapahtumiin. Esim nyt orientaatioviikolle ois hyvä et ois nimettynä         
kaks valokuvaajaa, jotka on sit paikalla kameran kanssa. 
Päästös: Eetu kysyy Katalta, jos hän suostuisi ottamaan kuvia, koska          
on muutenkin mukana orientaatioviikon tapahtumissa. Kysellään      
myös muilta kuvaajilta halukkuutta kuvailuun. 

 
16. TOIMAREIDEN AKTIVOIMINEN 

Esitys: Nyt kun syksy starttaa niin ois hyvä varmistaa toimareiden motivaatio syksyyn.            
Voitaisiin miettiä pitäiskö yhessä pitää joku syksyn starttaus tai jokainen vois oman jaoston             
kaa pitää jonkun rennon palaverin/illan-istumisen et kävis läpi syksyn tulevia tapahtumia ja            
muita tekemisiä. 
Päätös: Pidetään 26.9. toimariafterit jossain baarissa/ravintolassa. Nelli varaa pöydän         
kuudeksi, eli 18:00 eteenpäin voi saapua paikalle. Jokainen infoaa aftereista omia           
toimareitaan. 
 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1MdlzOC4iVEIJy-d5gktMscyRscRxohkccbYfvvEnRI0/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1MdlzOC4iVEIJy-d5gktMscyRscRxohkccbYfvvEnRI0/edit#gid=0
https://www.sotka.fi/tuotteet/tuote/1567/34036/game-sohva-tummanharmaa


 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 1/5 
Aalto-yliopisto 16/2019 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

17. MENNEET TAPAHTUMAT 
17.1. MAIK-varaslähtö 23.-25.8. 

Esitys: Lotta Kuisma kertoo tapahtuman kulun: Varaslähtö sujui oikein hyvin ilman           
suurempia katastrofeja. Osallistujia oli hyvä määrä. Jos osallistujien määrää halutaan          
vielä kasvattaa, voi olla hankala löytää leirikeskusta, johon kaikki mahtuisivat. Tätä           
luultavasti mietitään MAIK:n kanssa. 
2019 fukseja oli paikalla 13, joista osa oli maisterifukseja. Isojakin oli hyvä määrä             
messissä ja hoitivat homman hyvin ainakin mun mielestä. Ois ollu kuitenkin kiva, jos             
meidän hallitusta ois ollu paikalla muitakin kun me kolme, jotka oli siellä muissa             
rooleissa. Viimevuonna paikalla oli 2017 hallitusta, joka pysty kertoo paremmin          
kiltatoiminnasta fukseille. 
Kuvia on joitakin, ja ne ilmestyy raksan kuvagalleriaan. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

18. TULEVAT TAPAHTUMAT 
18.1. Fuksien tutustumisilta 1.9. 

Esitys: Eetu Kaskela kertoo tapahtuman suunnittelun tilanteen: 
ISOt saa briiffin ja pelisäännöt tulevasta syksystä, fuksit tulee sitten myöhemmin           
kiltikselle. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.2. Fuksien eka ilta 2.9. 
Esitys: Eetu Kaskela kertoo tapahtuman suunnittelun tilanteen:  
Ensin ollaan leikkimässä Alvarin aukiolla ja siitä mennään Gorsuun jatkamaan          
leikkimistä. Academic work tulee esittelemään toimintaansa ja tuo mukanaan pizzaa.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.3. Aaltoparty ja kiltisetkot 3.9. 
Esitys: Katariina Kasvinen ja Tuomas Hukkanen kertovat rastin suunnittelun tilanteen: 
Kata hankkii rastille eläinilmapallo-tarvikkeet ja jotain pientä syötävää. Keskustellaan         
halutaanko etkoilla tarjoilla juotavan lisäksi jotain pientä ruokaa tms.  
Päätös: Eetu ja Lotta hoitaa kahvin killan rastille. Lotta voi mennä auttamaan myös             
rastille. Tehdään kiltisetkoista facebook-tapahtuma. Nelli hoitaa kassan ja juomat         
kiltikselle. 

18.4. Sauna EvenENG 4.9. 
Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman suunnittelun tilanteen: OK 20 iso puoli,           
juomat meidän IE:ltä, maisterikaput ja maisteri-isot myymässä. Hallituslaiset voi         
halutessaan piipahtaa paikalla. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.5. Peli-ilta 4.9. 
Esitys: Eetu Kaskela kertoo tapahtuman suunnittelun tilanteen: 
ISOt ja toivottavasti mahdollisimman moni myös hallituslaisista on pelailemassa         
pelejä ja hengaamassa fuksien kanssa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.6. Stadisuunnistus 10.9. 
Esitys: Keskustellaan siitä, onko ISOja tiedotettu rastin pitämisestä suunnistuksessa. 
On tiedotettu ja ISOt luultavasti pitävät rastin suunnistuksessa.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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18.7. Syyspäiväntäräys 28.9. 
Esitys: Eetu Kaskela kertoo tapahtuman suunnittelun tilanteen: 
Kaikki on hallinnassa! jeiii! Astiat pitää vielä hommata jostain, mutta sekin hoituu            
piakkoin. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.8. Puolipitkä 
Esitys: Lotta Kuisma ja Tuomas Hukkanen käyvät läpi suunnittelun tilanteen.  
Eiköhän se PP tänäkin vuonna järjesty… Bussi on kilpailutettu ja hoidan asian            
loppuun orientaatioviikolla. Reitti on mietitty ja ohjelmaa keksitty. 
Päätetään PP-jonon päivämäärä ja aika. Ulkkikselle käy PP-jonolle mikä vaan          
perjantai. Syyskuun loppu/lokakuun alkuun vasta, että tiiän kuinka monta lähtijää          
mahtuu mukaan (riippuu majotuksesta) 
Päätös: Pidetään pp-jono 27.9. Laura on avaamassa kiltiksen ovet 7:30. Pidetään           
jonoa 10:00 saakka. 

18.9. (K)iltakahvit 
Esitys: Päätetään, kuka/ketkä ottavat vastuuseen ensimmäisten kiltakahvien       
tarjoiluiden järjestämisestä: 
Veera hoitaa tarjoilut kiltakahveille orientaatioviikolla. 
Ville voi ottaa yhden syyskuussa (ei 11.9.) Nordiskt Möten mainostamiseen. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
19. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

Lotta: Millon dipolin ja polin appron liput on tulossa myyntiin? Ei vielä tietoa, mutta IE infoo                
sitten, kun tietää paremmin. 
Viini-tapas-ilta olisi hyvä pitää orientaatioviikkoa seuraavalla viikolla. 

 
20. SEURAAVA KOKOUS 

Pidetään seuraava kokous tiistaina 10.9. Pyritään pitämään kokoukset jatkossa tiistaisin          
samaan aikaan. 

 
21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.20. 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
_________________________ __________________________ 
Veera Lehto Laura Tuomainen 
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 


